

SANDRA STEIDLE

ICG® Master Trainer
in Deutschland
spricht Deutsch und Englisch

Sandra startete ihren beruflichen Werdegang als Sportpädagogin in Stuttgart im Jahr 2008. Im Anschluss darauf, folgte die Ausbildung zur Physiotherapeutin 2012. Als Physiotherapeutin war sie von 2012-2018 tätig. Seit September 2018 besucht Sandra das pädagogische Fachseminar für Sonderpädagogik. Zum Indoor Cycling kam sie 2011 und absolvierte von der Basic Ausbildung bis zur Elite Prüfung alle Module der ICG®. Sandra ist seit 2015 im Master Trainer Team Deutschland und ist national sowie international tätig. Neben ihrer Leidenschaft für das Indoor Cycling arbeitet sie auch als Reha-kursleitung, Deep Work- und World-Jumping Trainerin.

Sandra graduated as a Sports Teacher in 2008 and is also a qualified Sports Physiotherapist since 2012. She started with indoor cycling in 2011 and in 2015 she joined team Germany of ICG® and is responsible for education and convention rides. In her job as Sports Physiotherapist she also is responsible for Deep-Work, World-Jumping as well as Recreation and physical Rehabilitation. By the beginning of September 2018 she will be participating in class for Special Science of Education. Because of Sandra's experience with indoor cycling and her ability to reach out to the people her indoor cycling classes are one of a kind.

✉ sandra.steidle@indoorcycling.com

📘 Sandra Steidle

📷 [sandri_stei](#)

